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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  21/2017 

z dvadsiateho prvého zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 07. novembra 2017 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 07. 11. 2017 
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Zápisnica  
z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 07. 11. 2017 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Poverený zástupca starostu: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, Miroslav 

Chren, Bc. Ján Barát Mgr. Mária Molnárová  

 

Ospravedlnení:         Mária Gálová, Pavel Chren 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

     

Verejnosť: Peter Ondriaš, Karol Kováč, Miroslav Francík 

 

 

Program 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie: predseda: Pavol Čepček 

     členovia: Roman Ondriaš, Miroslav Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Vystúpenie občanov obce 

5. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o NFP – Kompostéry pre Obec Žitavany  

                                          materiál č. 138/2017 

6. Návrh na zabezpečenie údržby miestnych komunikácií             materiál č. 139/2017 

            

7. Informácia povereného zástupcu starostu obce               materiál č. 140/2017 

8. Interpelácie poslancov 

9. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová, poverený zástupca starostu. Privítala všetkých 

prítomných. Počet prítomných poslancov je 6. Dvaja poslanci sú ospravedlnení. Poslanec Miroslav 

Chren prišiel neskôr. Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. OZ je nahrávané na diktafón. 

Upovedomila prítomných, že aj Peter Ondriaš si nahráva rokovanie OZ. 
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K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:              predseda: Pavol Čepček 

     členovia: Roman Ondriaš, Miroslav Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Pre neprítomnosť poslankyne Márii Gálovej 

bol navrhnutý za predsedu návrhovej komisie Pavol Čepček a za overovateľa zápisnice namiesto 

neprítomného Pavla Chrena  bol zvolený Ing. Milan Barabáš. Na podnet Bc. Jána Baráta bol bod č. 

4 presunutý na bod. č. 6 a tým sa ostatné body rokovania posunuli. 

 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o NFP – Kompostéry pre Obec Žitavany  

                                          materiál č. 138/2017 

5. Návrh na zabezpečenie údržby miestnych komunikácií                materiál č. 139/2017 

            

6. Vystúpenie občanov obce 

7. Informácia povereného zástupcu starostu obce              materiál č. 140/2017 

8. Interpelácie poslancov 

9. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

Uznesenie č. 159/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje 

 

program rokovania 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 Mgr. Mária Molnárová, Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Mgr. 

Edita Grzybová, Pavol Čepček, Roman Ondriáš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 3 Mária Gálová, Pavel Chren, Miroslav Chren 

 

 

 

 

K bodu 4. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o NFP – Kompostéry pre obec Žitavany 
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Mgr. Edita Grzybová predložila návrh a prečítala dôvodovú správu k uvedenému bodu. Následne 

otvorila diskusiu. 

Ing. Milan Barabáš – sa informoval, keď schvália uvedenú žiadosť, či to už bude pre nás reálna 

možnosť nákupu kompostérov. Nakoľko sa už táto téma riešila a všetci boli z témou oboznámení 

dal návrh na schválenie tohto bodu.  

Ing. Jaroslav Dubec – vyjadril obavu, čo sa bude diať s materiálom z kompostérov.  

Miroslav Chren – sa zaujímal či budú aj občania finančne prispievať na kompostéry.  

Mgr. Edita Grzybová – ho uistila, že financovať to bude ministerstvo životného prostredia a obec 

bude mať spoluúčasť na financovaní, takže občanov to nebude stáť nič. 

 

Uznesenie č. 160/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

ruší 

 

uznesenie č. 130/2017 zo dňa 22. 6. 2017, 

 

schvaľuje  

 

predloženie Žiadosti o NFP na Ministerstvo životného prostredia SR v rámci výzvy s kódom: 

OPKZP-PO1-SC111-2017-23. Názov projektu: Kompostéry pre Obec Žitavany. Celkový rozpočet 

projektu je 109.731,00 €. Výška celkového spolufinancovania projektu obcou Žitavany je 5.486,55 

€. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Mgr. Mária Molnárová, Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Mgr. 

Edita Grzybová, Pavol Čepček, Roman Ondriáš, Miroslav Chren 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Mária Gálová, Pavel Chren 

 

 

K bodu 5– Návrh na zabezpečenie údržby miestnych komunikácií 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila návrh a prečítala dôvodovú správu. Podrobne poslancov  

oboznámila s problematikou.  

Bc. Ján Barát – dal návrh, aby sa kúpil pre obec traktor, nakoľko sa tu využije aj na iné účely. So 

šoférom by nemal byť problém, nakoľko zamestnanec obce má potrebné vodičské oprávnenie.  

Peter Ondriaš – mal námietku voči dohode, ktorá bola uzatvorená medzi p. Gajdošom a obcou 

v minulosti.  

Mgr. Edita Grzybová – informovala poslancov, že oslovila p. Dušana Oberta, nakoľko vyhral vo 

verejnom obstarávaní z roku 2014 celoročnú údržbu ciest a toto verejné obstarávanie je stále 

v platnosti. 
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Karol Kováč – oboznámil poslancov, že sa informoval u p. Sliepku a to, že traktor má, ale bez 

radlice. Bol aj u cestárov a zistil, že obec Žitavany s cestármi zmluvu má.  

Po krátkej diskusii poslancov, dala Mgr. Grzybová hlasovať. 

 

Uznesenie č. 161/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje 

 

zabezpečenie údržby miestnych komunikácii  

 

- vlastnou technikou – obstaraním hnuteľného majetku (verejné obstarávanie) 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Mgr. Mária Molnárová, Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Mgr. 

Edita Grzybová, Pavol Čepček, Roman Ondriáš, Miroslav Chren 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Mária Gálová, Pavel Chren 

 

Bc. Ján Barát sa ospravedlnil opustil rokovanie. 

 

 

K bodu 6. Vystúpenie občanov obce 

 

Mgr. Edita Grzybová - dala slovo p. Petrovi Ondriašovi 

Peter Ondriaš – sa vrátil k verejnému obstarávaniu s Dušanom Obertom a zaujímal sa, či sme 

ukončili spoluprácu s p. Matuškovou, ktorá verejné obstarávanie riešila. Uviedol, že toto verejné 

obstarávanie bolo zmanipulované a boli v ňom nezrovnalosti. Navrhol, aby sa zaškolila jedna 

pracovníčka obecného úradu, ktorá by vykonávala verejné obstarávania, aby to bolo transparentné. 

Ďalej sa zaujímal, ako sa postupovalo ohľadom vykonania hĺbkového auditu, ktorý navrhol 

poslanec Miroslav Chren. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že kontrolór obce mal iné povinnosti, ale nakoľko je už po 

voľbách, tak si budúci týždeň spolu sadnú a budú všetko kontrolovať a prejednávať. Audit nám 

nepovie vôbec nič, lebo zmluvy sú urobené v poriadku, jediná vec, ktorá by sa dala napadnúť je 

zmluva ohľadom verejného osvetlenia.  

Peter Ondriaš – uviedol, že zmluvy môžu byť v poriadku, ale realita nie. Ako napríklad 

kanalizácia pri bytovkách na Kňažickej ulici, alebo vodovod na Viničnej ulici. JUDr. Kováčova má 

dôkaz, že neboli urobené veci, ktoré boli vyfakturované. Ak si p. Minár myslí, že ho  JUDr. 

Kováčová ohovára, nech podá trestné oznámenie. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že p. Minár sa vyjadril, ak toto neskončí, nás udá za poškodenie 

dobrého mena.  

Karol Kováč – uviedol, že p. Minár by mal uznať ako chlap čo bolo a čo nebolo urobené. Pokiaľ 

by p. Minár podal trestné oznámenie na JUDr. Kováčovú je ochotný vypovedať v jej prospech. 
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Peter Ondriaš – sa spýtal, prečo stále voláme p. Minára čiže firmu ŠIPS na opravy a poruchy.  

Mgr. Edita Grzybová – mu vysvetlila nakoľko máme s ním zmluvu a bol v bytovom dome 

urgentný prípad, tak sme hlásili poruchu u neho. 

Karol Kováč – navrhol pokiaľ by sa obci nepodarilo zohnať traktor na zimnú údržbu včas, je 

ochotný jednorázovo pomôcť. 

Miroslav Francík – sa informoval o pokladaní asfaltu na ulici 9. mája, či sa bude robiť len jedna 

strana, alebo celá cesta, nakoľko počul, že tam, kde je kanalizácia sa nepoloží asfalt. 

Mgr. Edita Grzybová -  uviedla, že tento problém je vyriešený. Po diskusii so zástupcom firmy, 

ktorá bude túto opravu realizovať sa rozhodlo, že sa urobí celá cesta v plnej šírke. Práce by sa mali 

začať vykonávať už budúci týždeň. 

Peter Ondriaš – odporučil pri ďalších opravách miestnych komunikácií dávať po bokoch 

obrubníky, aby sa časom asfalt nerozchádzal. A to, že sa nesmie 5 rokov robiť cesta je ich tvrdenie. 

Cesty sú majetok obce a obec nemá s eurofondami absolútne nič spoločné.  

 

K bodu 7. Informácia povereného zástupcu starostu obce 

 

- Dopravné značenie 

- Odstránenie závad v bytovom dome na Kamennej ulici 

- Archeologický prieskum – p. farár Gajdoš 

- Dotácie z rozpočtu obce – finančná komisia 

- Oprava cesty 9. Mája 

 

Karol Kováč – navrhol osloviť p. Miziu, aby nám pomohol vykľučkovať zo situácie ohľadom 

„vrškov“, aký by to malo mať charakter. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala o návšteve redaktorky časopisu Život, ktorá sa snažila 

tendenčne zmanipulovať a vtlačiť ju do niečoho s čím nie je stotožnená. Vyjadrila názor, že areál 

vršky by mal byť využitý pre širokú verejnosť a nie na jednu – dve akcie v roku, pre istú skupinu 

ľudí. 

Peter Ondriaš- uviedol, že pokiaľ on žije nikdy tam nebude žiadna dráha. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala poslancov a prítomných občanov ohľadom bunky 

umiestnenej v areáli vršky. Stretla sa s bývalým starostom Jurajom Obertom a on povedal, že 

bunky patria majiteľovi pozemku na ktorom stoja. 

Peter Ondriaš – uviedol, že podľa územného plánu obce Machulince pre obec Žitavany toto 

územie nemá byť dotknuté žiadnou výstavbou, nemal tam, byť výrub, žiadna navážka. Uviedol, že 

v najbližšej dobe tu bude obhliadka z krajskej prokuratúry za prítomnosti jeho právnika, životného 

prostredia a určite osloví aj štatutára obce. 

 

K bodu 8. Interpelácie poslancov 

Ing. Jaroslav Dubec – dal návrh, aby sa určilo miesto na parkovanie áut z ulice 9. mája počas 

opravy cesty.  

Miroslav Francík – ho uistil, že si poradili pri výstavbe kanalizácie, tak určite to zvládnu aj teraz. 

Majú v blízkosti ulicu Drahy, ktorú využijú. 

Pavol Čepček – navrhol na opravu a údržbu plynových kotlov v bytových domoch p. Ivana 
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Strapku so Sľažian, ktorý má na tento úkon oprávnenie. Ďalej sa zaujímal, či boli objednané 

fotopasce. A čo sa zistilo o prvom zošrotovanom požiarnickom aute. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala, že prvé hasičské auto bolo údajne zošrotované. Druhé auto 

bolo kúpené z dotácie od firmy Agrostav.  

Peter Ondriaš – navrhol aby sa do budúcnosti pri vyraďovaní majetku robila aukcia a vydražil sa 

už nepotrebný majetok obce, aby nikto nemohol obviniť druhého, že si to vzal alebo dostal. 

Mgr. Edita Grzybová – ho ubezpečila, že skúsenosti s vyraďovaním majetku má a určite 

k ničomu takému nedôjde. 

 

K bodu 9. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 18:05 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová  ....................................... 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                              poverený zástupca starostu 

Overovatelia:  

Ing. Milan Barabáš  ......................................... 

 

 

 

Mgr. Mária Molnárová .......................................... 

 

 

 


